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Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 

 

1. Πηγαίνω από τον έναν στους πολλούς.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

ONOMA: ________________________ 
 

Όμικρον γιώτα 

είναι οι  

και είμαστε 

πολλοί μαζί. 
 

 
   

Πρέπει να θυμάμαι 

ότι οι πολλοί θέλουν  

οι  

στην αρχή και στο 

τέλος. 
 

Παράδειγμα: 

ο λαγός – οι λαγοί 

ο βοσκός – οι βοσκοί 

 

 

 
 

Ο ένας Οι πολλοί 

ο σκύλος οι σκύλοι 

οι ________ 

ο ________ 

ο πίθηκ___ 

οι ________ 

οι ________ 

οι ________ ο ________ 

ο ________ 



2. Συμπληρώνω όπως το παράδειγμα. 

 

            
 ο  ένας     οι  πολλοί 
  

ο κήπος →    οι     κήποι   

ο λύκος →  ___   ____________ 

ο πελαργός →  ___   ____________ 

ο οικοδόμος →  ___   ____________ 

ο δάσκαλος →  ___   ____________ 

 

3. Κυκλώνω με κόκκινο τα κουτάκια που δείχνουν το ένα και με  

 πράσινο τα κουτάκια που δείχνουν τα πολλά. 

 

 

 

 

 

 

 

 

κήπος λόφοι κουτοί μικροί λεπτός 

πίθηκοι λόφος κήποι ζωηρός ωραίοι 

καλοί βάτραχοι δάσκαλος γέροι παπαγάλοι 

κακοί κακός γιατροί γιατρός τοίχοι 

καλός λαοί δάσκαλοι ψηλοί γέρος 


